



~ 1(2) ~

**Protokoll nr 4 fört vid styrelsemöte 2021-11-17. Plats: Skidskyttstadion.**

**Närvarande: Stefan Sedin, Stefan Perdahl, Henrik Lindqvist, Lars Evert Nilsson och via teams Ulrika Eriksson, Erik Albinder och Catharina Karlstrand.**

17. Mötet öppnades av ordförande Stefan Sedin.
18. Till sekreterare för mötet valdes Lars Evert Nilsson.
19. Till justerare för mötet valdes Henrik Lindqvist.
20. **Ekonomi:** Ej hänt mycket i ekonomin. Megalinkkostnaden är betalad av distriktet. Catharina tittar på möjligheten att ev. byta bank till Handelsbanken.
21. **JH-cup säsongen 21-22.** Tävlings schemat uppdateras löpande på hemsidan och INDTA.
22. **VC-tävlingen 25/11-5/12:** Bemanningsfrågan ska tas upp efter tävlingen. Fördelning av pengar till klubbarna beslutas vid nästa styrelsemöte.
23. **Ersättning chefer på VC-tävlingar?:** Efter en diskussion i styrelsen beslutades att den som är biträdande skjutbanchef får 500 kr per dag från distriktet. Ersättning till skjutbanchef, banchef osv regleras i avtal med SSSF. Ev. ersättning till biträdande måste efter VC-tävlingen tas upp till diskussion och beslut. Stefan Sedin tar med sig frågan till SSSF.
24. **Övriga frågor:** 1. Chardine kommer att fortsätta hjälpa de som står utanför någon träningsgrupp. Hon kommer att skicka ut till berörda att de kan få hjälp av henne. Hon talar om att hon finns. Det är sedan åkarens ansvar att ta kontakt med henne. 2. Gemensamt möte med föreningarna om färdplan 2026. Stefan Sedin tar ansvar för frågan. 3. Det beslutades efter förra säsongen att alla som åkt minst en deltävling i JH-cup under säsongen 20/21 skulle få ett presentkort på 200 kr. Detta har fallit mellan stolarna. Stefan Perdahl kollar upp hur många det gäller i varje förening. Föreningarna får därefter dela ut presentkortet till berörda åkare.
25. Nästa möte: måndag 17/1 kl 18.00. Lokal: Sekretariatet på stadion med teamsuppkoppling.
26. Ordförande tackade för mötet.

Lars Evert Nilsson / Sekr

Stefan Sedin / Ordf

Henrik Lindqvist / Justerare